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ROMÂNIA 

JUDEȚUL  COVASNA 

CONSILIUL LOCAL AL ORAȘULUI COVASNA 

  

 

P R O C E S - V E R B A L  nr. 18/2024 

 

 

Încheiat astăzi, 29 august 2024, orele 1400, cu ocazia ȘEDINŢEI 

ORDINARE a Consiliului Local al oraşului Covasna. 

Sunt prezenţi 11 consilieri în sala de ședințe, prin mediul online 

(SKYPE) participă consilierii: dl Bocan Ioan Marcel, dl Fulop Csaba și dna 

Becsek Eva. Lipsește dl Bodo Tohotom, dna Bodo Eniko și dl Neagovici Vasile 

Cătălin.  

Participă la şedinţă: primarul orașului, dl Gyero Jozsef, șef serviciu 

administrație publică locală, dna Ciurea Maria Crina, directorul direcției de 

Asistență Socială, dna Sîntoiu Angela Cornelia și directorul direcției economice, dl 

Antal Levente. 

Consilierii au fost convocaţi în ȘEDINŢA ORDINARĂ prin Dispoziția 

primarului nr. 501/2024, care a fost adusă la cunoştinţa locuitorilor prin afişare la 

sediul propriu şi pe site-ul primăriei și comunicată consilierilor prin e-mail la data 

de 23 august 2024. 

 

Dl Primar urează bun venit tuturor consilierilor care participă la şedinţa 

ordinară a consiliului local din luna august 2024, care se desfășoară în sala de 

ședințe a Consiliului local Covasna. 

 

Se propune alegerea unui președinte de ședință pentru luna august 2024. 

Este propus dl consilier dr. Enea Nicolae ca președinte de ședință pentru luna 

august. 

Se aprobă propunerea cu 14 voturi „pentru” – unanimitate, după care se 

adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 104/2024 

Cu privire la alegerea președintelui de ședință pentru luna august – 

 dl consilier dr. Enea Nicolae 

 

Dl președinte de ședință prezintă ORDINEA DE ZI a ședinţei aşa cum a 

fost propusă prin Dispoziţia Primarului, după cum urmează:  
 

1. Proiect de hotărâre cu privire la acordarea unui suport financiar 

pentru copiii cu dizabilități din orașul Covasna.  
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2. Proiect de hotarâre cu privire la aprobarea începerii demersurilor 

legale și organizatorice pentru înființarea unui cabinet stomatologic școlar în 

orașul Covasna. 

3. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea reducerii cu 50% a 

impozitului pe clădire pentru clădirile noi sau reabilitate pentru care 

proprietarii execută pe cheltuială proprie lucrări pentru instalarea de sisteme 

de producere a energiei electrice din surse fotovoltaice sau pentru sisteme 

ecologice certificate de colectare și tratare a apelor uzate rezultate din 

consumul propriu.  

4. Proiect de hotarâre cu privire la aprobarea Raportului privind 

activitatea asistenților personali desfășurată în semestrul I al anului 2024. 

5. Proiect de hotarâre cu privire la aprobarea execuției bugetare pe 

30.06.2024. 

6. Proiect de hotarâre cu privire la rectificarea bugetului local al 

orașului Covasna pe anul 2024. 

7. Proiect de hotarâre privind aprobarea participării UAT Orașul 

Covasna la ”Programul judeţean pentru reabilitarea și modernizarea 

căminelor culturale din mediul rural” în perioada 2021-2024, și aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea  obiectivului de investiții  

”Lucrări de reparații și de modernizare la sistemul de încălzire al Căminului 

cultural Chiuruș - 2024”. 

8. Proiect de hotarâre privind aprobarea regulamentului de organizare 

și desfășurare a concursului de proiecte de management pentru Casa de 

Cultură a orașului Covasna. 

9. Proiect de hotarâre cu privire la stabilirea câștigătorilor concursului 

„LOCUL UNDE TRĂIM – IMAGINEA NOASTRĂ”- ediția 2024. 

10. Diverse 

 

Dl Primar propune suplimentarea ordinii de zi cu 1 punct, după cum 

urmează: 

 1. Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării de trecere a bunului 

mobil – microbuz electric 16+1 locuri pentru elevi – din proprietatea publică a 

Județului Covasna, în proprietatea publică a U.A.T. Orașului Covasna - ținând 

cont de faptul că microbuzele au ajuns la Consiliul Județean, trebuie să adoptăm o 

hotărâre prin care solicităm în proprietatea noastră acel microbuz, vedem ulterior 

cum punem în funcțiune. 

 

Înainte de dezbaterea punctelor de pe ordinea de zi dl președinte supune la 

vot procesul verbal, după cum urmează: 

- PROCES VERBAL NR. 17 – ȘEDINȚA ORDINARĂ 25 iulie 2024 

Procesul verbal este aprobat cu 14 voturi „pentru” – unanimitate. 
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Dl Bocan solicită retragerea de pe ordinea de zi a punctului 3, inițiat de 

dânsul, având în vedere că nu poate fi prezent fizic în sala de ședințe ca să 

susțină inițiativa. Astfel, se amână dezbaterea proiectului pentru o ședință 

ulterioară. 

Se trece la discutarea punctului 1 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre 

cu privire la acordarea unui suport financiar pentru copiii cu dizabilități din 

orașul Covasna. 

Dl Fulop aduce la cunoștința celor prezenți faptul că din motive 

personale nu participă nici la dezbaterea, nici la aprobarea acestui punct. 

 

Dl Enea prezintă referatul de aprobare și arată că este vorba despre 

acordarea un suport financiar pentru familiile copiilor cu handicap, în sumă de 300 

lei lunar/persoană. Valoarea totală a ajutorului ar fi de 118.800 lei pe an. 

 

Comisia juridică şi pentru administraţia publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, cele religioase şi alte 

drepturi 

– AVIZ FAVORABIL din punct de vedere a legalității 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru învăţământ, cultură, sănătate, protecţie socială şi sport 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Discuții: Dl Primar: îmi doresc să-mi expun punctul de vedere, urmând ca 

consilierii să aprecieze și să voteze cum doresc - știu că există această posibilitate de 

a acorda acest suport financiar, dar este o competență prea mult partajată. Putem 

veni în susținerea acestor persoane, dar există foruri care se ocupă de așa ceva, noi 

aici ne ocupăm în primul rând de administrație locală și venim în sprijinul acelor 

foruri care se ocupă cu persoanele cu dizabilități prin direcția de asistență socială. 

De-a lungul timpului am aprobat o serie de beneficii pentru anumite grupuri țință – 

donatorii de sânge, ajutorul de urgență, nuntă de aur, trusou pentru nou născuți, etc. 

În afară de asta avem cotizațiile către Asociația Pro Spitalul Olandez. Avem o serie 

de deduceri din impozitul local. Trebuie să vedem de unde acordăm aceste beneficii 

pentru că nu știm ce se va întâmpla în următorii ani. Personal nu susțin o asemenea 

inițiativă. Bugetul de stat ne este dator cu o sumă foarte mare de bani (salariile 

asistenților personali și indemnizațiile pentru persoanele cu handicap) pe care nu 

cred că o să-i primim în acest an dar care grevează bugetul local. Eu susțin a doua 

propunere. 

Dl Enea: de unde să luăm bani? De obicei venim cu propunerea și după 

aceea găsim o sursă de finanțare. Mi se pare cinic să nu aprobăm această inițiativă, 

nu cred că dorește cineva să aibă un copil cu handicap. Putem face rectificări, cum 
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facem și pentru Zilele Orașului Covasna, acolo investim o sumă foarte mare de bani, 

iar aici nu putem investi. 

Dl Primar: nu am dorit să fiu cinic, dar există o entitate de stat care 

furnizează aceste beneficii și care la rândul ei este în restanță la bugetul local. Nu 

trebui să punem în oglindă zilele orașului Covasna și acordarea unui ajutor social. 

Zilele orașului sunt susținute din taxa de stațiune, sponsorizările și taxele plătite de 

comercianți, care nu grevează bugetul local. Aici să vină eventual casa de pensii. 

Dl Enea: dacă dăm niște bani care se duc pe apa sâmbetei, măcar să fim 

empatici să susținem acești copii. 

Dl Molnar: este o inițiativă bună, într-un moment mai pașnic s-ar putea să 

fim de acord cu ea. Sunt în curs lucrări în tot orașul, este un efort financiar deosebit 

pentru bugetul nostru. Poate în alte contexte am fi fost de acord, dar acum văd un 

efort deosebit din partea primăriei să susțină proiectele în curs. Asta este părerea 

mea. 

Dl Gazda: vă rog să luați în considerare ceea ce a zis dl Primar, cred că am 

merge pe cabinetul stomatologic care ar avea susținere. Din fericire am avut niște 

proiecte la care periodic se ivesc niște probleme și trebuie să rectificăm bugetul. 

Într-un moment mai oportun am fi fost de acord cu propunerea Dvs.  

Dl Enea: vreți să mă consolați că unul dintre proiecte trece. 

Dl Ferencz: este o inițiativă bună și ar fi benefică, dar luând în considerare 

tot bugetul propun să se amâne luarea unei decizii în acest caz. 

Dna Becsek: nu sunt împotriva propunerii, dar acești copii pot beneficia și 

de bursă în cuantum de 300 de lei. Poate revenim pe acest proiect de hotărâre peste 

un an. 

Dl Enea: dar au depus dosar pentru bursă acești copii? 

Dna Becsek: da și au beneficiat de bursă. 

Dl Enea: credeți că este mai important reducerea impozitului cu 50% pentru 

cei care își montează fotovoltaice decât ajutorul pentru copii? 

Dl Primar: avem posibilitatea să acordăm facilități, de unele dintre ele 

beneficiază și părinții copiilor cu dizabilități. Noi în momentul în care încasăm banii 

împărțim mai departe pe funcționare, investiții, etc. Există o entitate de stat care 

susține aceste categorii de persoane. Îm condițiile în care noi nu dispunem de acești 

bani, nu avem de unde să acordăm. Este un echilibru care trebuie respectat. 

Dl Enea: Nu este vorba de o sumă foarte mare. 

 

Nefiind alte discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care nu este aprobat, primind 3 voturi „pentru” (dl dr. Enea Nicolae, dna 

Lungu Liliana și dl Holoșpin Constantin) și 10 voturi „abținere” – restul 

consilierilor prezenți în ședință. 

 

Se trece la discutarea punctului 2 de pe ordinea de zi, Proiect de hotarâre 

cu privire la aprobarea începerii demersurilor legale și organizatorice pentru 

înființarea unui cabinet stomatologic școlar în orașul Covasna. 
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Dl Enea prezintă referatul de aprobare și arată necesitatea înființării unui 

cabinet stomatologic școlar.  

 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia juridică şi pentru administraţia publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, cele religioase şi alte 

drepturi 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru învăţământ, cultură, sănătate, protecţie socială şi spor 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL - proiectul de buget a 

fost supus procedurii transparenței decizionale, anunțul fiind publicat pe site-ul și la 

sediul Primăriei orașului Covasna. Ca urmare a publicării proiectului de hotărâre nu 

s-au înregistrat la Secretarul orașului propuneri, sesizări, plângeri, reclamații 

 

Discuții: Dl Molnar: este o inițiativă foarte bine venită, avem foarte mulți 

copii care au nevoie de tratamentul danturii precum și de prevenție.  

Dl Gazda: puține sunt școlile care au cabinet medical, noi avem, o să fim 

norocoși să avem și un cabinet stomatologic pentru copii. 

Dl Primar: este o sarcină financiară relativ mare, dar vizează un grup larg 

de beneficiari. Doresc să propun ca locație fostul cabinet stomatologic din clădirea 

reabilitată recent. Putem să alocăm anul viitor o sumă din care reabilităm și 

amenajăm interiorul cabinetului. Este o inițiativă bună și este important pentru copii. 

Dl Ferencz: o să găsim cadru medical care va și rămâne? 

Dl Enea: o să găsim cu siguranță. 

Dl Primar: partea de salarii nu trebuie să susținem noi. Pornim cu 

demersurile și vedem pe parcurs. 

 

Nefiind alte discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 14 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 105/2024 

cu privire la aprobarea începerii demersurilor legale și organizatorice pentru 

înființarea unui cabinet stomatologic școlar în orașul Covasna 

 

Se trece la discutarea punctului 3 de pe ordinea de zi, Proiect de hotarâre 

cu privire la aprobarea Raportului privind activitatea asistenților personali 

desfășurată în semestrul I al anului 2024. 
 

Dna Sîntoiu prezintă raportul de specialitate. 
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Comisia pentru învăţământ, cultură, sănătate, protecţie socială şi sport 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

            Discuții: Dl Primar: 41 de persoane beneficiază de însoțitor, 47 de persoane 

beneficiază de indemnizație. Statul acoperă o parte din salarii, dar a crescut salariul 

minim pe economie și numărul beneficiarilor. 

            Dl Antal: avem lipsă de 350.000 lei pe acest an, care nu au fost virați încă de 

la bugetul de stat. 

 

Nefiind alte discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 14 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 106/2024 

pentru aprobarea Raportului privind activitatea asistenţilor personali 

desfaşurată în semestrul I al anului 2024 

 

Se trece la discutarea punctului 4 de pe ordinea de zi, Proiect de hotarâre 

cu privire la aprobarea execuției bugetare pe 30.06.2024. 
 

Dl Antal prezintă raportul de specialitate. 

 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Discuții: Dl Primar: pe partea de dezvoltare suma este mică pentru că acum 

am început implementarea proiectelor, acest procent va crește până la finele anului. 

Vă solicităm să dispuneți diligențe pentru încasarea creanțelor, avem nevoie de bani 

în buget. 

 

Nefiind alte discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 14 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 107/2024 

Privind aprobarea execuţiei bugetare la data de 30.06.2024 

 

Se trece la discutarea punctului 5 de pe ordinea de zi, Proiect de hotarâre 

cu privire la rectificarea bugetului local al orașului Covasna pe anul 2024 
 

Dl Antal prezintă detaliat raportul de specialitate. 
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Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Nefiind discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 14 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 108/2024 

cu privire la rectificarea bugetului local 

al orașului Covasna pe anul 2024 

 

Se trece la discutarea punctului 6 de pe ordinea de zi, Proiect de hotarâre 

privind aprobarea participării UAT Orașul Covasna la ”Programul judeţean 

pentru reabilitarea și modernizarea căminelor culturale din mediul rural” în 

perioada 2021-2024, și aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

realizarea  obiectivului de investiții  ”Lucrări de reparații și de modernizare la 

sistemul de încălzire al Căminului cultural Chiuruș - 2024” 
 

Dl Primar prezintă referatul de aprobare. 

 

Comisia juridică şi pentru administraţia publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, cele religioase şi alte 

drepturi 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

           Discuții: Dl Viceprimar: încălzirea în momentul de față se realizează cu 

sobe de teracotă. Dorim instalarea unei centrale termice pe lemne și în același timp 

dorim racordarea la rețeau de apă și de canalizare. 

 

Nefiind discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 14 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 109/2024 
privind aprobarea participării UAT Orașul Covasna la ”Programul judeţean pentru 

reabilitarea și modernizarea căminelor culturale din mediul rural” în perioada 2021-2024, 

și aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea  obiectivului de investitii 

”Lucrări de reparații și de modernizare la sistemul de încălzire al Căminului Cultural 

din Chiuruș - 2024” 
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Se trece la discutarea punctului 7 de pe ordinea de zi, Proiect de hotarâre 

privind aprobarea regulamentului de organizare și desfășurare a concursului 

de proiecte de management pentru Casa de Cultură a orașului Covasna. 
 

Dna Ciurea prezintă raportul de specialitate. 

 

Comisia juridică şi pentru administraţia publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, cele religioase şi alte 

drepturi 

– AVIZ FAVORABIL 

           Comisia pentru învăţământ, cultură, sănătate, protecţie socială şi sport 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Nefiind discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 14 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 110/2024 

privind aprobarea regulamentului de organizare şi desfăşurare a 

concursului de proiecte de management pentru  Casa de Cultură a orașului 

Covasna 

 

Se trece la discutarea punctului 8 de pe ordinea de zi, Proiect de hotarâre 

cu privire la stabilirea câștigătorilor concursului „LOCUL UNDE TRĂIM – 

IMAGINEA NOASTRĂ”- ediția 2024. 
 

Dl Viceprimar prezintă referatul de aprobare. 

 

Comisia juridică şi pentru administraţia publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, cele religioase şi alte 

drepturi 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, realizarea lucrărilor 

publice, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Nefiind discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 14 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 111/2024 
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Cu privire la stabilirea câștigătorilor concursului „LOCUL UNDE TRĂIM – 

IMAGINEA NOASTRĂ”-ediția 2024 

 

Se trece la discutarea punctului 9 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre 

privind aprobarea solicitării de trecere a bunului mobil – microbuz electric 

16+1 locuri pentru elevi – din proprietatea publică a Județului Covasna, în 

proprietatea publică a U.A.T. Orașului Covasna. 
 

Dl Primar prezintă referatul de aprobare. 

 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia juridică şi pentru administraţia publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, cele religioase şi alte 

drepturi 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru învăţământ, cultură, sănătate, protecţie socială şi sport 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Discuții: Dl Molnar: cum vom încărca acest microbuz? 

Dl Primar: se poate încărca de la priză, nu trebuie încărcător cu capacitate 

mare.  

Dna Becsek: am înțeles că trebuie stație de încărcare proprie. 

Dl Primar: există stație care se montează pe perete, au verificat colegii, nu 

este scump și vom achiziționa una. 

 

Nefiind alte discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 14 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 112/2024 

privind aprobarea solicitării de trecere a bunului mobil – microbuz 

electric 16+1 locuri pentru elevi – din proprietatea publică a Județului 

Covasna, în proprietatea publică a U.A.T. Orașului Covasna 

 

Diverse. 

Dl Molnar: în fața școlii s-au făcut niște săpături, s-a distrus trotuarul și 

imediat începe școala. Ar trebui să reglementăm cumva circulația ca să evităm orice 

incident. 

Dl Primar: sunt lucrările societății Electrica pentru introducerea cablurilor 

subterane. Acolo noi trebuie să facem iluminatul public, până nu terminăm cu toate 
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lucrările nu putem reabilita suprafața decopertată. Nu știu dacă ar fi o soluție 

montarea unor limitatoare de viteză pentru că oricum nu se ia în calcul.  

Dl Gazda: până la terminarea lucrărilor aș sugera să se facă intrarea de pe 

strada Ștefan cel Mare la școală. Legat de lucrări, str. Petofi când va fi asfaltat? 

Dl Primar: este inclus pentru finanțare pe programul Saligny, nu am 

recepționat încă lucrările de reabilitare a rețelelor de apă și de canalizare. Noi ne 

facem treaba, să vedem ce mai intervine. 

Dl Domahazi: vă rog să dispuneți limitarea vitezei în str. Podului și străzile 

adiacente. 

Dl Viceprimar: verificăm situația, facem ce putem. 

Dl Ferencz: în blocul ANL cam când se poate muta? 

Dl Primar: utilitățile nu sunt la dispoziția posibililor locatari. Trebuie să se 

facă procesul verbal la terminarea lucrărilor. Pe criterii nu putem interveni, o să iasă 

scandal oricum. Trebuie să fim foarte corecți, anul acesta nu cred că putem repartiza 

apartamentele. 

Dl Holoșpin: acolo unde se lucrează pe rețele, de la poartă până la contor 

cine va face lucrarea? 

Dl Primar: cei de la electrica, se scot contoarele afară.  

Dl Enea: locurile de joacă s-au cam degradat. 

Dl Primar: da, din păcate oameni în toată firea strică tot și aruncă mizeria. 

Trebuie să luăm atitudine față de aceste persoane. Colegul a vorbit cu furnizorul și 

se vor schimba piesele stricate. 

 

 

Nefiind alte discuţii domnul Preşedinte de şedinţă mulţumeşte pentru 

prezenţă şi închide şedinţa la orele 16.00. 
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